
Skjærviken båtforening

Styremøtereferat 1 2023
Dato: 16.01.2023

Sted: Teams

Deltakere:

Henning Johansen X
Marianne Davidsen X
Rino Bangor
Roger Thorvaldsen X
Marius Einarsen X
Gro Underhaug X

Agenda:

1. Forberede årsmøtet
2. Innkalling til årsmøte
3. Komplettering av budsjett
4. Bryggefront - alternative løsninger (fra forrige møte)

Referat:

1.  Forberede årsmøte

Agendaen til årsmøtet ble gjennomgått. Budsjettet er nesten i mål, men noen småting gjenstår. Det taes
opp på neste styremøte.

Alternativet til ny bryggefront jobber Henning med, og vil være klart til utsendelse av innkallingen til
åramøtet.

2. Innkalling til årsmøte

Det ble bestemt at årsmøtet skal avholdes 2.mars. Henning og Gro samarbeider om å få skrevet
innkallingen. Henningen bestiller plass på Vik selskapslokaler.
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3. Komplettering av budsjett

Marianne har satt opp et mer detaljert budsjett, etter at vi ble enig om det på forrige styremøte. Styret
vil fortsette å jobbe med budsjettet fram til neste styremøte. På grunn av økte utgifter og eventuelt nytt
lån, og at båtforeningen ikke har satt opp medlemsprisene, så jobber styret fortsatt med å få til et så godt
som mulig budsjett for 2023.

Styret har også sett på hvordan vi kan redusere de årlige kostnadenet. Et forslag er å avslutte avtalen
med vaktselskapet og sette opp port på brygga. Det kan redusere kostnadene med kroner 60.000,-.

4. Bryggefront - alternative løsninger (fra forrige møte)

Det har kommet kommentarer fra medlemmer om at de synes forslaget som ble vedtatt på forrige
årsmøte, er for kostbart. De lurer derfor på om det ikke er andre måter som kan stoppe at bryggefronten
presses ut, og som kan redusere kostnadene. Styret har derfor diskutert om vi kan spunte utenfor
eksisterende bryggefront, noe som vil ha en mye lavere kostnad, enn ny bryggefront. Det vil derfor bli
presentert nytt alternativ på årsmøtet. Siden det på årsmøtet i fjor ble vedtatt ved avstemning at det
skulle bygges ny bryggefront, må derfor det nye alternativet opp til ny avstemning.

Henning lager et alternativ til fjorårets vedtak og presenterer det på årsmøtet.


